
 
Referat af skolebestyrelsesmøde onsdag 

den 6. december 2021 
kl. 17.30 – 20.00 

 

Afbud: 

Christian, Anna (forsøg på virtuel opkobling), Thor. 

 

 
Punkt Kommentarer 

17:30 – 17:40 
Nyt fra ledelse, Søren B 
(orientering) 
- Rekruttering, datoer for 
skolebestyrelsesvalg, 
m.m. 

Dd. ingen smittede elever og lærere. Dog 1 lærer og 1 elev hjemme i 

isolation i 3. led ift. Omikron. 

 

Vi har taget pænt afsked med Judith i fredags i egen kreds grundet 

corona. 

 

Ansættelse af ny overbygningsleder: Malte von Sehested, som er ansat 

pr. 1. januar 2022. 

 

Vi er påbegyndt at holde kompetencedage relateret til PBL for 

teamene på skift på SIV med vores læringsvejledere Lise Lotte og 

Pernille. 

 

Afholdelse af julemarked i SFO og Klub – i coronaversion – udendørs 

gik rigtig godt. Indtjening på 14.500 til U-landskalenderen.  

 

Skolebestyrelsesvalg: Dato for valg skal findes. Skal ligge i uge 13 eller 

14. Søren og Anders finder en dato. 

Vi afventer ”køreplan” fra kommunen.  

 
 17:40 – 17:45 
 Nyt fra elever, Annika (orientering) 

Intet nyt, da elevrådet ikke har mødtes siden starten af november. 

 

9. klasserne spillede fodboldkamp på klippe-klistre-dag. Den blev live-

streamet grundet corona. 

 
17:45 – 18:05 
Revideret årshjul, Anders/Sissel 
(beslutning) 

Det reviderede årshjul blev fremlagt og besluttet at følge resten af 

dette skoleår i sin fremlagte version.  

 
18:05 – 18:45 
Skole-hjem-samarbejde og PBL 
Sissel/Anna/Anders (beslutning) 
- Opsummering fra sidst 
- Beslutning om overordnet indhold 
og proces 
- Nedsættelse af udvalg til at 
udarbejde udkast til 
princip for skole-hjem-samarbejde 

Skolehjemsamarbejde: 
Procesplan fremlagt. 
Pt. er der et nuværende princip, der hedder ”Kommunikation”, hvor 
dele af skole-hjemsamarbejdet ligger. Arbejdsgruppen kan forholde sig 
til dette og videreføre eller redigere. 
 
Indholdspunkter vi ønsker skal være en del af princippet: 

 

Elevplaner (bunden opgave for Skolebestyrelse og skole at tage stilling 

til efter ny lovgivning). 

Kontaktforældreråd. 

Kommunikation og Aula. 



Forældremøder + skole-hjemsamarbejdet. 

Forældre med i undervisningen: Hvad er målet?  

- Bidrage med kunnen og viden 

- Hvordan bidrager forældre til, at det er vores skole. 

- Forventninger 

 

Hvorfor er det et vigtigt princip: Fundamentet for skolen. Står i 

Folkeskolelovens formålsparagraf. 

Inddragelse + høring: lærere (Pædagogisk Råd), 

kontaktforældregrupperne, elever (elevrådet). 

Hvem går videre med den: skoledel (ledelse + medarbejdere) + 

Susanne. 

Arbejdsgruppen skal desuden forholde sig til hvordan når vi ud med 

nye principper – kommunikationsstrategi. 

PBL: 
Der skal ikke udarbejdes et princip, men en beskrivelse af den 

didaktiske vision/Vision for læring. 

En beskrivelse af ”hvordan” vi gør, status, samt de næste skridt. 
Hvordan det opleves på de enkelte årgange af elever og medarbejdere. 
 
Hvorfor er det vigtigt? 
Der mangler kommunikation ud til alle forældre, så det bidrager til den 

fælles fortælling om vores skole og til brug til nye 

elever/forældre/medarbejdere. 

 

Vigtigt det ikke bliver en ”lukket fortælling”, da vi fortsat er i udvikling 

og proces, der bygger på en eksperimenterende tilgang.  

 

Arbejdsgruppe: Søren, Anders, Nikolaj samt skoledel (ledelse + 

medarbejdere). 

19:25 – 19:35 
Værdiproces: Status, Søren B. 
(orientering) 

Pædagogisk lørdag afholdt med oplægsholdere og deltagelse af 

medarbejdere, forældre- og elevrepræsentant. 

Inputtene fra arbejdsgrupperne på dagen er samlet og sendt i råskitse 

til ledelsen. 

D. 7/12 arbejdes videre i ledelsen med at eksemplificere ordene fra 

den pædagogiske dag.  

 

Ønske om at værdierne skal tænkes ind i vores processer for fx 

vikardækning, skole-hjemsamarbejde.  

Opmærksomhed på hvordan vi får dem omsat og kommunikeret. 

 

19:35 – 19:50 
Lærertrivsel: Processen omkring 
trivselsevaluering 
blandt lærerne, Søren B. 
(orientering) 

Medarbejdertrivsel tages op på personalemøder i hhv. skoledel og SFO 

d. 9. december.  

Efterfølgende tages den op med Skolebestyrelsen. 

 



19:50 – 20:00 
Opsamling og evt., Anders 

Evt:  

First Lego League, flot resultat for Langebjergskolen. Sidste år med 

kommunal finansiering.  

 

Det vurderes, at der ikke er behov for barselsvikar for Anna.  

 

 
 


